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П Р О Т О К О Л                                    
№ 38 

от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 28.10.2010г. 
Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет  - Хайредин 

Начало: 09.30 часа. 

Край:     13.00 часа. 

Днес на 28.10.2010 г. от 09.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин.  

В работата взеха участие 13/тринадесет/, от избрани 13/ тринадесет /общински 

съветници. 

Отсъстващи: няма 

На заседанието присъстваха още: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин, 

Таня Тодорова Андреева – Административен секретар на община Хайредин, Иван 

Бешировски – кмет на с. Рогозен, Атанас Атанасов – кмет на с. Манастирище, Светлин 

Цветков – кмет на с. Бързина, Радка Мермерска – км.нам. на с. Ботево, Цецка Кирковска -  

ст. спец. „ Кадастър и регулация”,Валентин Петров – гл. счетоводител при община 

Хайредин,  и  граждани. 
Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател на ОбС Хайредин, 

които откри  поредната  сесия на ОбС Хайредин за 2010 г., в заседателната зала на общински 

съвет  Хайредин.  
               От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани 13 / 

тринадесет / общински съветници присъстват 12 /  дванадесет /. Г- жа Искра Гиздова  - общински 

съветник влиза  на заседание на ОбС  по – късно,  с което броят на общинските съветници става 

тринадесет. 

                Г – н В. Александров: Уважаеми Общински съветници, Уважаеми г – н Кмет, Г –жо 

Административен секретар, Уважаеми г- н Петров, Уважаеми кметове на кметства,  

госпожи  и господа. 

      С писмо покана Ви е представен проект за дневен ред и са предоставени всички 

необходими материали за настоящата сесия.  

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин направи допълнения към  

предварително обявения проект за дневния ред, като предложи да бъдат включени още две 

докладни, а именно:  

          7.5.Вносител: Петър Попов – общински съветник, относно: Заявление за прекратяване на     

          възнагражденията на  Петър Попов  – общински съветник.  

                                                                                Докл. Петър Попов  – общински съветник  

7.6. Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин, относно: Инвестиционно 

предложение от „ Интерфиш – Хайредин ЕООД”, за закупуване на част от имот намиращ се в 

УПИ I кв., 36 с площ от 12 000 кв., м. новообразуван съгласно заповед № 185/04.04.2008 г., на 

община Хайредин за строителство на завод за риба и рибни продукти. 

 

                                                                      Докл. Р. Стойков – кмет на община Хайредин 

               След като нямаше други предложения за допълнение и изменение г – н В. Александров – 

Председател на ОбС Хайредин подложи дневния ред с направените допълнения  на гласуване и 

съвета гласува 

 

дневен ред: 
1.Информация за усвояване на капиталовите разходи в кметствата в общината за 2010 г. 

                                                            Докл. Р. Стойков – кмет на община Хайредин, Ив.  

                                                            Бешировси – кмет на с. Рогозен, Св. Цветков – кмет на с.   

                                                            Бързина, А. Атанасов – кмет на с. Манастирище, В.   

                                                            Крумов – кмет на с. Михайлово            
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2. Отчет на Р. Стойков – кмет на община Хайредин за изпълнение на решенията на ОбС 

за 2010 г.                                                 Докл. Р. Стойков – кмет на община Хайредин 

3. Информация за работата на общинска администрация за подготовка на общината за 

работа при зимни условия. 

                                                            Докл. Р. Стойков – кмет на община Хайредин, Ив.  

                                                            Бешировси – кмет на с. Рогозен, Св. Цветков – кмет на с.   

                                                            Бързина, А. Атанасов – кмет на с. Манастирище, В.   

                                                            Крумов – кмет на с. Михайлово      

4. Информация за работата на ДСХ -  Хайредин за 2010 г.                                                          

                                                     Докл. Цветомир Кръстев – управител на ДСХ -  Хайредин 

5. Доклад за работата на епизоотичната комисия за епизоотичната обстановка в общината 

за 2010 г. 

                                                            Докл. Т.Андреева – Административен секретар на   

                                                                 община Хайредин 

6.Информация за готовността на учебните заведения в общината за въвеждане на 

целодневна организация на обучение. 

                                                                Докл. Ирина Николова Цонова – гл. експерт”    

                                                                Хуманитарни дейности” 

7. Докладни 
7.1  Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин, относно: Промяна и 

допълнение на решение № 126, Протокол № 12 14.08.2008 г., кандидатстване и реконструкция 

на ДСХ – Хайредин, за безвъзмездна финансова помощ по мярка „ Основни услуги на 

населението  и икономиката в селските райони”. 

                                                           Докл. Р. Стойков – кмет на община Хайредин 

7.2 Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин, относно: Сключване на 

договори за наем на помещения – общинска собственост, със сдруженията, осъществяващи 

обученията на безработни по Оперативната програма „ Развитие” – „ Нов Избор”. 

                                                                Докл. Р. Стойков – кмет на община Хайредин 

7.3. Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин, относно: Провеждане 

процедура – търг с явно наддаване за отдаване под наем на част от третия етаж на бившето „ 

Ученическо общежитие- с. Хайредин” – публична общинска собственост. 

                                                                Докл. Р. Стойков – кмет на община Хайредин 

7.4. Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин, относно: Промяна и 

допълнение на решение № 123, Протокол № 12 от 14.08.2008 г., за кандидатстване пред МРРБ 

за финансиране реализацията на проект „Предпазна подпорна стена за укрепване на левия бряг 

на р. Огоста в границите на с. Хайредин”. 

                                                               Докл. Р. Стойков – кмет на община Хайредин 

7.5. Вносител: Петър Попов – общински съветник, относно: Заявление за прекратяване на 

възнагражденията на  Петър Попов  – общински съветник.  

                                                             Докл. Петър Попов  – общински съветник  

7.6. Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин, относно: Инвестиционно 

предложение от „ Интерфиш – Хайредин ЕООД”, за закупуване на част от имот намиращ се в 

УПИ I кв., 36 с площ от 12 000 кв., м. новообразуван съгласно заповед № 185/04.04.2008 г., на 

община Хайредин за строителство на завод за риба и рибни продукти. 

                                                              Докл. Р. Стойков – кмет на община Хайредин 

 

8. Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и погребение за месец   

октомври  на 2010 г. 

                                                               Докл.Искра Гиздова – Председател на ПК по  

                                                             „Социални дейности” 

9. Питания, изказвания и предложения на граждани   
                                         

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    10 

                                                                     “ПРОТИВ”   –     НЯМА  
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                                                                   “ВЪЗД.СЕ”   -         2  

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА 

При гласуването на дневния ред отсъства г – жа Искра Гиздова  – общински 

съветник. 

 

По т.1 от дневния ред:  Информация за усвояване на капиталовите разходи на   

                                               кметствата в общината за 2010 г. 

 

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 

Председателите на ПК. 

              Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Материалите на 

всички кметства бяха разгледани в комисията, по – голямо внимание се обърна на 

кметство с. Манастирище и там възникнаха някои дебати. Комисията предлага на ОбС 

да бъдат приети информациите за усвояване на капиталовите разходи на кметствата в 

общината. 

             Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: На комисията 

на „ БиФ” също бяха разгледани тези материали, възникнаха въпроси по – някои 

различия, но сега на място присъстват и кметовете на кметства и може да дадат по – 

голяма яснота.  

            Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на 

решенията”: В комисията се обсъди тази точка от дневния ред и също така възникнаха 

спорове и дебати, но при такива изпълнения винаги ще има и доволни и недоволни от 

страна на гражданите.  

             Г – н Нино Братанов – Секретар на ПК по „ Социални дейности”: В 

комисията по „ Социални дейности” този въпрос не бе разглеждан, тъй като комисията 

е водеща в други направления.  

              Г- жа Искра Гиздова – общински съветник и Председател на ПК по „ 

Социални дейности” – влиза на заседание на ОбС Хайредин в 10.03 ч., с което броя на 

общинските съветници става 13 / тринадесет /. 

              Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 

кметовете по населени места. 

              Г – н Атанас Атанасов – кмет на с. Манастирище: Напълно основателни са 

тези разговори и дебати, които стават в ОбС. Извършена бе проверка и беше съставен 

констативен протокол, които е подписан от комисия с председател и членове на 

комисията. Кметство с. Манастирище е сключило договор № Д – 39/25.05.2010 г., за 

асфалтиране на кръстовище на улица „ Дунав”, улица”Гаврил Генов” и улица „ Георги 

Цветков Пълов”, съгласно финансова схема по разплащане на обекта. На 30.08.2010 г., 

изпълнителят фирма „ Пътинженеринг – М”ЕАД гр. Монтана, е на базата на приетите 

цени и на действително извършените видове и количества работи, измерени на обекта. 

              Г – н Светлин Цветков – кмет на с. Бързина: Кметство с. Бързина извърши 

капиталово строителство, съгласно утвърдения бюджети план на ОбС Хайредин. 

Цялостно асфалтиране на ул.” Петко Р. Славейков” на стойност 8000.00 лева. 

Дейността беше извършена през месец май 2010 г., а пълното разплащане бе извършено 

през месец септември 2010 г. 

               Г – н Иван Бешировски – кмет на с. Рогозен: Разходването на 

прогласуваните и одобрени от Вас финансови средства, в размер на 6000.00 лв., по 

инвестиционната програма за ремонт на уличната пътна мрежа, са усвоени в пълен 

размер. С договор № Д – 40 от 25.05.2010 г., между кметство с. Рогозен и „ 

Пътинженеринг – М” – ЕАД гр. Монтана, по смисъла на наредбата за възлагане на 

малки обществени поръчки, беше извършен текущ ремонт, чрез изкърпване, на ул. „ 

Хр. Смирненски” и ул. „Цветко Савов”. На база предварително представено оферта и 
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разработено КСС, ръководството на кметство с. Рогозен прие да бъде извършена 

рехабилитация на пътна мрежа по т.1 от офертата, като икономически рентабилно и 

практически целяхме да подкрепим по – голяма квадратура от асфалтова настилка. 

Фирмата изпълнител извърши ремонта в срок и навреме, качествено и професионално.  

Контролът по изпълнението упражнявал лично, като почти през цялото време 

присъствах при тях по време на работа, след което направихме констативен протокол, 

за установяване на извършената работа. Констативен протокол беше направен и в 

последствие от ниво община, със заповед на кмета на община Хайредин, на която 

комисия бях член, като кмет на населеното място. Констатирането на извършената 

работа, отговаря по квадратура и качество. 

                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 

на останалите общински съветници. 

                Отношение по тази точка от дневния ред взеха още г – н Будьони Замфиров, 

г – н Петър Попов, г – н Николай Кожухарски, г  -жа Искра Гиздова – общински 

съветници. 

                  По време на дискутирането бе предложено от председателите на ПК по 

 „ ТСУ” и ПК по „ БиФ”, да се вземе  едно цялостно решение т.е. да се приемат 

информациите на всички кметове. Второто предложение направено от общинските 

съветници бе да изясни проблема за усвояване на капиталовите разходи в с. 

Манастирище. 

               Второто предложение бе поставено на гласуване от В. Александров – 

Председател на ОбС Хайредин и съвета гласува така: 

 

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-  2  

                                                                    “ПРОТИВ”   –     4 

                                                                    “ВЪЗД.СЕ”   -     6     

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА 

 

При гласуването отсъства г – н Нино Братанов – общински съветник 

Г – н В. Александров – Председател на ОбС постави на гласуване предложението 

направено от постоянните комисии.  

РЕШЕНИЕ 

№ 363 

1.ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и чл., 5, ал. 1, т. 21 от Правилника за 

организация и дейността на ОбС приема информациите за усвояване на 

капиталовите разходи в с. Хайредин, Михайлово, Манасирище, Рогозен и Бързина 

за 2010 г. 

                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”- 11 

                                         “ПРОТИВ”   –  НЯМА 

                             “ВЪЗД.СЕ”   -  1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

Г- н Нино Братанов – общински съветник – отсъства. 

По т.2 от дневния ред: Отчет на Р. Стойков – кмет на община Хайредин за изпълнение  

                                          на решенията на ОбС за 2010 г.                 

 

 

                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин  предостави думата на 

Председателите на ПК. 

                Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Точка втора от 

дневния ред отчет на Радослав Стойков – кмет на община Хайредин за изпълнение на 
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решенията на ОбС за 2010 г., се разгледа и прие на ПК и предлагаме на ОбС също да бъде 

приет. 

              Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Разгледа  се и се прие 

тази точка от дневния ред. 

                Г –жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности” и  г-жа 

Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията” също предлагат на 

общински съвет да подкрепят отчет на Радослав Стойков – кмет на община Хайредин за 

изпълнение на решенията на ОбС за 2010 г. 

              Г  -н В. Александров – председател на ОбС Хайредин предостави думата на 

останалите общински съветници.  

              Отношение взе г – н Георги Кръстев  - общински съветник.               

              Г – н В. Александров предостави думата на г – жа Таня Андреева – 

Административен секретар на община Хайредин. 

                     Г – жа Таня Андреева – Административен секретар на община Хайредин: На 

основание чл. 44, ал.1, т. 7 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и в 

съответствие с Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет Хайредин, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, предлагам на Вашето внимание 

отчет за изпълнение на решенията на Общинския съвет, касаещи работата на Кмета на общината и 

общинската администрация през периода от 01.01.2010 год. до 30.09.2010 год.През отчетния 

период, чрез Кмета на общината в Общинския съвет са подадени 

19 докладни записки от общинската администрация, 10 са докладните записки от Председателят на 

Общинския съвет и общинските съветници и 5 докладни записки от Директори на училища,ОДЗ и 

читалища. От Общинският съвет са разгледани  и отпуснати 45 еднократни помощи за погребения и 

лечение с решения №287;305;313;320;330;345;362. Общинският съвет е приел за отчетния период 81  

решения, като от тях 7 решения  касаят работата на Общинския съвет.Областният управител със Заповед 

№ 96/25.02.2010 г. е върнал за ново обсъждане решение №,289, което е преразгледано на следваща сесия 

на Общински съвет.През отчетния период Общинският съвет не е приел 1 решения: №, 348 ,касаещо 

закриване на филиал”Радост”с.Бързина. През отчетния период е отговорено устно и писмено на 9 питания 

от общински съветници. Общинската администрация е работила по всичките приети решения, 

Неизпълненото решение е 1 (едно): №348 .Филиал „Радост”Бързина не работи в момента,поради 

невъзможност за сформиране на група,според изискванията на Наредба 7 на МОМН.Списък-образец 2 

може да се променя при наличен  брой деца. Представени и приети от Общинския съвет  са следните 

отчети и информации : С решение  299/31.03.2010 г.Отчет за изпълнение на Програмата за опазване на 

околната среда и отчет за изпълнение на Наредба №14 за изграждане и опазване на зелената система  на 

територията на Община – Хайредин. С  решение 300 /31.03.2010 г.е приета информация за участие на 

общината  с проекти по ОП на ЕС .С  решение 301 /31.03.2010 г е приет Отчет за работата  на кметство 

Манастирище.С решение  314/27.05.2010 г. е приета информация за работата на ОДЗ”Славейче”.С 

решение 321 от 30.06.2010 е приет отчета  за дейността на местната комисия за борба срещу 

противообществените прояви на малолетни и непълнолетни. С решение 321 от 30.06.2010 е приета 

Информацията за обществения ред,сигурност и пожарна безопастност в Община – Хайредин.С решение 

323 от 30.06.2010 е приет Отчет за работата на Общинска Администрация за изпълнение на 

административните услуги на територията на община Хайредин.С решение №333 ОбС от 17.08.2010 г. 

ОбС приема отчета за касовото изпълнение на бюджета за първото полугодие на 2010 г. С решение 334от 

17.08.2010 г ОбС е приел актуализиран бюджет на общината за 2010 г.,считано от 23.07.2010 г. С решение 

346 от17.09.2010 г.  е приета устна информация за готовността на учебните заведения  за започване на 

учебната година. С решение 349 от17.09.2010 г.  е приет отчет за състоянието ,управлението и 

разпореждането с общинското имущество на Община – Хайредин за периода 01.02.2010 до 31.08.2010 г.  

            Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г –н Радослав 

Стойков – кмет на община Хайредин. 

           Г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин:   Представяне на проектно предложение по 

проект”Техническа помощ за подготовка на проект”Техническа помощ за подготовка на инвестиционен 

проект за изграждане на канализация и ПСОВ на с.Хайредин от фирма „Енергопроект 

Хидроенергетика”АД гр.София. Проекта е изготвен. Кандидатстване на Община Хайредин  по ОПРР 

2007-2013 към МРРБ по Приоритетна ос 4 с проектно предложение”Ефективно използване на енергията 

на ОУ”Св.Св.Кирил и Методий” с.Рогозен.  На 5 юли 2010 г. е внесен проект “Обследване за енергийна 
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ефективност,  изготвяне на доклад и резюме от обследването, както и комплект  проектна 

документация по част: АС, ОиВ и Електро за ОУ “Св.Св.Кирил и Методий” – с.Рогозен”. 

Кандидатстване по Програмата за развитие на селските райони  с проект „Реконструкция и рехабилитация 

на пътен участък с.Бързина-с.Рогозен до границата с община Борован” Проекта е внесен на 22.10.2010 г. 

  -Кандидатстване по Програмата за развитие на селските райони  с проект „Реконструкция и 

рехабилитация на пътен участък  с.Рогозен  - с.Сиракова до границата с община Бяла Слатина” 

Проекта е изготвен ,ще бъде внесен при отваряне на мярката през м.март. 

Кандидатстване с проектно предложение”Оборудване на Защитено жилище”с.Манастирище към фонд 

„Социално подпомагане” Проекта е внесен,но не е одобрен 

- С решение 294 от 11.02.2010 г.  ОБС е приел Община – Хайредин да кандидатства с 

проект”Първоначално залесяване на неземеделски земи „по мярка 223 от Програмата за развитие на 

селските райони. Проекта е внесен 

С решение 359/17.09.2010 г. ОбС е одобрил Кандидатстване по Програмата за развитие на селските 

райони  с проект „Реконструкция и рехабилитация на пътен участък  сХайредин  - с.Ботево до 

границата с Липница. Проекта е внесен на 22.10.2010 г. С решение 335 от 17.08.2010 г. ОбС приема да 

се продаде имот 039045 нива от 7.727 дка в землището на с.Рогозен,чрез публичен търг с явно 

наддаване.Търгът е обявен и проведен по надлежния ред на 05.10.2010 г.Постъпила е една оферта  

от Петя Николаева Ницковска .Съгласно чл.56,ал.1,т.2 от Наредба № 5 ,търгът може да се проведе 

само ако са се явили двама кандидати или са подадени две молби за участие.При това фактическо 

положение комисията е отложила търга за 12.10.2010 г. 

На 12.10.2010 г. е проведен нов търг,Комисията е обявила за спечелил търга:Петя Николаева 

Ницковска за сумата от 4877.29 лв.С решение 354/17.09.2010 г.ОбС е упълномощил кмета на Община 

– Хайредин да проведе процедура за отдаване под наем на свободни земи от ОПФ. 

Търгът е обявен по надлежния ред и на 15.10.2010 г. е проведен публичен търг с явно наддаване за 

отдаване под наем на свободни земи от ОПФ.Комисията е констатирала,че има само едно подадено 

заявление  на „Дубъл Ве” ЕООД и същият е отложен за 18.10.2010 г.На 18.10.2010 г. търга и 

проведен.Подадено е само едно заявление за участие от„Дубъл Ве” ЕООД,която е спечелила 287.548 

дка обработваема земя в землището на с.Михайлово,при цена на дка 27.50 лв. 

           След направените дебати по тази точка от дневния ред г – н В. Александров – 

Председател на ОбС я постави на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 364 

1. ОбС Хайредин, на основание чл., 21 ал. 1  т. 24 от ЗМСМА и чл., 5 ал. 1 т. 21 от 

Правилника за организация и дейността на ОбС приема отчета на Р. Стойков – кмет 

на община Хайредин за изпълнение на решенията на ОбС за 2010 г. 

 

                                         ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-  13    

                                                                “ПРОТИВ”   –  НЯМА      

                                                                “ВЪЗД.СЕ”   -  НЯМА        

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

По т.3 от дневния ред: Информация за работата на общинска администрация за   

                                              подготовка на общината за работа при зимни условия. 

         

 

               По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС 

Хайредин предостави думата на Председателите на ПК. 

                Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Тази точка от дневния 

ред бе разгледана на ПК по „ ТСУ” и станаха дебати по нея. За мен не е важно да се запише 

в информацията има ли дърва и въглища за детските градини и училищата на територията 

на общината, а и грижата за хората през зимния сезон. Нашата работа, по – точно 

работата на общината е точно към хората, има ли къде да се подслонят и приютят в най – 

тежките зимни дни. 
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                Г – н Николай Кожухарски -  Председател на ПК по „ БиФ”: В комисията по „ 

Бюджет и Финанси” също са разгледа тази точка от дневния ред и предлагаме на ОбС да 

бъде приета. 

                Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: Тази 

точка от дневния ред бе разгледана на ПК по „ Социални дейности” и стана дума преди 

подписване на договорите за снегопочистването,  да бъдат представени на общинските 

съветници за разглеждане и одобрение. 

               Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на  решенията”:  
Комисията разгледа и прие така представената информация, но имаме една забележка към 

кметовете на населени места. Единствено кмета на с. Рогозен е отразил как съдейства на 

читалището при зимни условия, останалите кметове не са отразили такова нещо. 

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 

Радослав Стойков – кмет на община Хайредин. 

                 Г – н Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин: Дейността за работата при 

зимни условия се характеризира с две основни направления: Снегопочистване на 

четвъртокласна пътна мрежа в общината и улиците в населените места. Снегопочистване 

и осигуряване проходимостта на пътищата на четвъртокласна пътна мрежа при тежки зимни 

условия се осигурява от общината, а това на улиците в населените места от кметовете на 

кметства. Кметовете сключват договори за снегопочистването по места. Към момента, за 

обезпечаване на четвъртокласна пътна мрежа от републиканския бюджет  са постъпили 

средства за снегопочистване и предстои да се изберат фирми изпълнители, с които ще бъдат 

сключени договори за зимно подържане и снегопочистване. Отоплителния сезон в училищата, 

детските градини и обществени сгради в общината / кметствата и сградата на общината/ 

започва от 01.11.2010г. Подготовка на детското заведение и филиалите за отоплителен 

сезон 2010/2011г. Сградния фонд на детските градини е в добро състояние. Там където е имало 

необходимост е направен частичен ремонт с цел осигуряване на икономия на отоплителните 

материали и достигане на изискващите се минимални температурни стойности в помещенията. 

До започване на отоплителния сезон /01.11/  температурата в помещенията се подсигурява с ел. 

енергия, когато е необходимо.  Наличност на отоплителни материали в ОДЗ и филиалите: 

 ОДЗ „Славейче” с. Хайредин – осигурени дърва и въглища. 

 ЦДГ „Слънце” с. Михайлово – осигурени дърва и въглища 

 ЦДГ „Здравец” с. Манастирище – осигурени дърва и въглища 

 ЦДГ „Христо Ботев”с. Рогозен – осигурени дърва и въглища 

До 01.11.2010г. всички детски заведения ще бъдат до заредени с необходимото количество 

отоплителни материали. 

 Училища – отоплителен сезон. 

 СОУ „В. Воденичарски” с. Хайредин – осигурени дърва и въглища 

 ОУ”Горан Червеняшки” с. Михайлово – осигурени дърва и въглища 

 ОУ „Христо Ботев” с. Манастирище –. Осигурени дърва и въглища 

 ОУ „Св.св.Кирил и Методий” с. Рогозен – осигурени дърва и въглища 

 Дом за стари хора – осигурени дърва и въглища 

 Домашен социален патронаж – осигурени дърва и въглища 

На 25.10.2010г. се състоя среща на  кмета на общината  с кметовете на кметства и 

представители на различни институции, във връзка със зимната подготовка – РУ „Полиция” с. 

Хайредин, представител  на ВиК, представител на ЧЕЗ,представител на РСПБС, директори на 

детска градина, училища, ДСХ. Всичките представители на организации и ведомства 

информираха че са готови за работа  през настъпващия есенно – зимен период. За 

координиране на дейностите през зимния период е изграден ОбЩК на СНАВР. Информация 

относно зимната обстановка в общината  ще се осъществява чрез дежурния по ОбСС. 

      След направените изказвания г – н В. Александров – Председател на ОБС Хайредин 

постави тази точка от дневния ред на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 365 
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1.ОбС Хайредин, на основание чл. 21 ал., 1, т. 24  от ЗМСМА и чл., 5 ал. 1, т. 21 от 

Правилника за организация и дейността на ОбС Хайредин приема информацията на 

кмета на община Хайредин и кметовете на с. Михайлово, с. Манастирище, с. Рогозен и с. 

Бързина, за работата на общинска администрация и кметствата за подготовка на 

общината за работа при зимни условия. 

2. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на 

ОбС, възлага на кмета на общината и кметовете по села да информират ОбС на 

следващата сесия за сключени договори с физически и юридически лица притежаващи 

снегопочистваща техника за подържане на четвъртокласна пътна мрежа и на населените 

места в общината. 

 

                                                   ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-  12 

                                         “ПРОТИВ”   –         0 

                                         “ВЪЗД.СЕ”   -         1 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

По т. 4 от дневния ред:   Информация за работата на ДСХ -  Хайредин за 2010 г.                                                          

 
              Г –н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 

Председателите на ПК. 

              Г –н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Информацията на 

ДСХ – Хайредин за 2010 г., се разгледа на комисията и предлагаме на ОбС да бъде 

приета. 

              Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на 

решенията”: Информацията предоставена на вниманието на общинските 

съветници бе разгледана и коментирана и предлагаме на ОбС да се приеме. 

              Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: В комисията 

по „ Бюджет и финанси” бе обсъден този въпрос от дневния ред. Стана дума и се 

обърна по – голяма внимание на тази част от информацията, в която се посочва 

необходимостта за преместването на столовата от приземния на първия етаж 

поради трудното придвижване на възрастните хора, за което е необходимо 

капиталови средства в размер на 10000 лв., за хранителен асансьор и ремонт на 

помещението. 

              Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: 

Приемаме информацията представена от директора на ДСХ – Хайредин. 

             След като нямаше желаещи от страна на общинските съветници за 

мнение и становища тази точка от дневния ред г – н В. Александров – 

Председател на ОбС Хайредин я постави на гласуване и съвета взе  

РЕШЕНИЕ 

№ 366 

1.ОбС Хайредин, на основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от ЗМСМА и чл. 5, ал. 1 т., 21 

приема информацията на директора на ДСХ за работата на ДСХ – Хайредин за 

2010г. 

2.ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и 

дейността на ОбС, възлага на кмета на общината и директора на ДСХ, при 

разработването на проекто – бюджета на общината за 2011 г., съгласувано с 

МТСП да предвиди средства за  изграждане на асансьор в ДСХ Хайредин. 

        

                                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-  10 

                                                                      “ПРОТИВ”   –        3 

                                        “ВЪЗД.СЕ”   -        НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
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По т.5 от дневния ред:   Доклад за работата на епизоотичната комисия за   

                                                епизоотичната обстановка в общината за 2010 г. 

                                                             
            По тази точка от дневния ред г – н В. Александров –Председател на ОбС Хайредин 

предостави думата на Председателите на ПК. 

             Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: Комисията 

разгледа и прие доклада и предлага на ОбС Хайредин да изисква  по – чести посещения  на д – 

р Йонов на територията на община Хайредин и оказване на съдействие при необходимост.  

                Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Предлага на ОбС да бъде 

приет доклада за работата на епизоотичната комисия за епизоотичната обстановка в 

общината за 2010 г. В ПК по „ ТСУ” също възникна въпрос от страна на някои от 

общинските съветници, които са и животновъди с посещенията на д- р Йонов по селата. 

                  Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ” и г –жа Галина 

Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията”също изказаха мнение, че този 

материал е разглеждан и също го подкрепят. 

                 Г  -н В. Александров – Предостави думата на останалите общински съветници 

за мнение по тази точка от дневния ред.След като нямаше други желаещи думата бе 

предоставена на Радослав Стойков- кмет на община Хайредин. 

               Радослав Стойков – кмет на община Хайредин: Общинските епизоотични 

комисии  са постоянно действащи органи към общините в Република България,чийто основен 

предмет на дейност е свързан с набелязването и прилагането на мерки за 

предотвратяване,ограничаване и ликвидиране на инфекциозните заболявания по домашните 

животни и птици,както и инфекциозните заболявания по хора и животни.Тези комисии се 

формират всяка календарна година с нарочни заповеди на кметовете на общини на основание 

чл.44,ал.2 от ЗМСМА,както и на чл.128,ал.2 от ЗВМД. ОЕК при Община Хайредин за 2010 г.е 

свикана със заповед№5/05.01.2010 г.,в следния състав: 

Председател-Таня Андреева-секретар на Общ.Хайредин 

Членове: 

-Д-р Г.Йонов-гл.инспектор ОВМС-Хайредин 

-С.Найденов-ПИ при РПУ-гр.Козлодуй 

-Б.Борисов-горски надзирател при Държавно лесничейство-гр.Оряхово 

-Кметовете на населените места в общината 

-Представители на ловните дружинки по населени места. 

Първото си заседание комисията проведе през м.февруари 2010г.във връзка с констатиран 

случай на бясна лисица в с.Ботево.След изпращане на взетата проба и лабораторното 

потвърждение на заболяването Бяс на територията на с.Ботево бе извършена поголовна 

ваксинация против бяс на всички налични в селото едри и дребни преживни животни, коне, 

магарета, кучета и котки.Ваксинацията бе проведена от екип от ветеринарни лекари-служители 

на РВМС-гр.Враца при активното съдействие на кмета на с.Ботево г-жа Р.Мермерска, 

служители от РПУ-гр.Козлодуй и населението на с.Ботево. Второто заседание на комисията се 

проведе на 23.03.2010 г във връзка с появата на заболяването Инфлуенца/Птичи грип/на 

територията на Република Румъния.На заседанието бяха обсъдени и приети мерки за 

недопускане появата на заболяването в селищата на общината,които мерки бяха изпратени за 

сведение и изпълнение по населените места в общината под формата на заповеди №130 и 

131/23.03.2010 г. Към настоящия момент на територията на страната няма констатирани 

заболявания по домашните животни и птици.Във всички населени места се провеждат масовите 

имунопрофилактични мероприятия по чл.118 а от ЗВМД с изключение на ваксинацията против 

псевдочума по домашните птици,която не е извършена поради недоставянето на необходимите 

количества ваксина. 

                След като нямаше други желаещи за мнение и отношение по тази точка от 

дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС постави точка пета на гласуване и 

съвета взе 
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РЕШЕНИЕ 

№ 367 

1. ОбС Хайредин, на основание чл., 44 ал. 2 от ЗМСМА, Правилника за организация и 

дейността на ОбС и чл. 128 от ЗВМД приема доклада за работа на общинската 

епизоотична комисия за епизоотичната обстановка в общината за 2010 г. 

2. ОбС Хайредин, възлага на Председателя на ОбС да изпрати писмо до РЦВМД  с 

настояване за определяне на определен ден от седмицата за посещение на 

специалистите от РЦВМД в общината. 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-  13 

                                                                            “ПРОТИВ”   –       НЯМА  

                                                                            “ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

По т.6 от дневния ред: Информация за готовността на учебните заведения в общината   

                                              за въвеждане на целодневна организация на обучение. 

 

 

                     Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г – 

жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”. 

                     Г –жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”: В 

комисията се обсъди и разгледа този материал.В СОУ „ Васил Воденичарски” с. Хайредин ще 

има две сборни групи от по 18 ученика за първи и втори клас. Учителският колектив се 

стреми да помага с каквото може и както може, но има още доста неща за доизглаждане. 

Полагат се усилия от страна на учители, родители и ученици и макар и трудно се работи. 

          Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: ПК по „ БиФ” 

изразява сериозна загриженост за 11-те ученика  в І клас, при ОУ „Христо Ботев”, с. 

Манастирище, които не са обхванати в целодневна организация на учебния ден и 

предлага на ОбС да подкрепи това предложение за решение. 

        Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: Тази точка от 

дневния ред бе обсъдена на ПК и предлагаме на ОбС да бъде приета. 
                     Г –жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „Контрол на решенията”: 

Информацията  за готовността на учебните заведения в общината за въвеждане на 

целодневна организация на обучение бе разгледана в ПК и приета. 

                      Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, предостави думата на 

останалите общински съветници. 

                  Отношение по тази точка от дневния ред взе г – н Ангел Стефанов – общински 

съветник, които изрази дори те си впечатления от работата на целодневната организация в 

училището в с. Михайлово.  

                     Г  -н Александров – предостави думата на Радослав Стойков – кмет на община 

Хайредин. 

        Радослав Стойков – кмет на община Хайредин: Министерство на 

образованието презентира пред нашите училища за въвеждане на целодневна организация на 

учебния процес във всички училища, които желаят да се включат по тази програма и за всички 

родители, които желаят да се възползват от нея. Условието, което беше поставено, е 

училищата да имат необходимата материално-техническа база за целодневна организация на 

учебния процес - осигурено столово хранене за получаване на топъл обяд, стая за игра на 

първолаците и стая за отдих. С писмо № РД-22-2920/21.05.2010 г. на началника на РИО-Враца 

в срок до 25 юни 2010 г. се напомня на директорите да представят информация, съобразно 

заповед на министъра на образованието, младежта и науката във връзка с подготовката на 

училищата за въвеждане на целодневна организация на учебния ден в І клас през 2010-2011 г.  

На основание Писмо № РД-22-4014/14.09.2010 г. на началника на РИО-Враца и във връзка със 

своевременното прилагане на постановление № 186 на МС от 07.09.2010 г. спешно е изискана 

информация от директорите на училища и декларация  за верността на информацията в срок 
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до 14.00 часа на 16.09.2010 г. В резултат на тези действия, в началото на учебната година 

директорите на СОУ „Васил Воденичарски”, с. Хайредин, ОУ „Св. Св. Кирил и Методий”, с. 

Рогозен и ОУ „Горан Червеняшки”, с. Михайлово   са заявили брой на учениците от І клас, 

обхванати в целодневна организация към 15.09.2010 г. /12 първокласника в СОУ „Васил 

Воденичарски”, 11 първокласника в ОУ „Горан Червеняшки” и 2 първокласника в ОУ „Св. Св. 

Кирил и Методий”/, което означава, че ще   създават  организация по отношение на 

материалната база и по отношение обезпечаването с всичко необходимо за целодневната 

организация на обучение. Само ОУ „Христо Ботев”, с. Манастирище  подава общ брой на 

учениците от І клас-11 бр., без да заявява обхващане на тези 11 първокласника в целодневна 

организация към 15.09.2010 г. С изключение на ОУ „Христо Ботев”, с. Манастирище, 

директорите на СОУ „Васил Воденичарски”, ОУ „Св. Св. Кирил и Методий” и ОУ „Горан 

Червеняшки” са подали  съответната документация, при заверката на  Списък-образец № 1 

като са одобрени респективно четири полуинтернатни групи / СОУ „Васил Воденичарски” – 2 

сборни  групи от по  18 ученика за І и ІІ кл. и за ІІІ и ІV кл.; ОУ „Св. Св. Кирил и Методий” – 

сборна група от 20 ученика в І, ІІ и ІV кл. и ОУ „Горан Червеняшки” – сборна група от 21 

ученика в І и ІІ кл./. Това, което директорите  трябваше предварително да направят, когато 

започна проучването, е задължително да поискат съгласието на родителите, чрез попълване 

на заявления, които ще ползват тази услуга, за да може да формират групите. В община 

Хайредин на  целодневно обучение са 77 ученика, от които 25 първокласници.С ФО-49 от 

14.10.2010 г. са предоставени 2584 лв. по предложение на МОМН за учениците от І кл., 

обхванати в целодневна организация на учебния ден, в т. ч. за поевтиняване на обедното 

хранене. В СОУ „Васил Воденичарски”, ОУ „Св. Св. Кирил и Методий” и ОУ „Горан 

Червеняшки” има добра база за целодневната организация. Занятията се провеждат в 

класните стаи. Организирани са отделни /пригодени, учебни стаи/ за отдих. И в трите 

училища са назначени учители като възпитатели, които реализират самоподготовката, 

заниманията по интереси и организираният отдих на учениците. От 25.10.2010 г. ще бъде  

назначен  втори възпитател за втората сформирана група на СОУ „Васил Воденичарски”. 

Според  данните от ръководствата на училищата, целодневната организация на учебния 

процес се възприема много добре, както от учителите и педагогическия персонал, така и от 

родителите. Как стои въпросът със столовото хранене? С изключение на училищната 

столова при СОУ „Васил Воденичарски” в останалите три училища училищните столове не 

се стопанисват, занемарена е материалната им база, затова са неизползваеми към момента. 

18 ученика от СОУ „Васил Воденичарски” се хранят в столовата на училището, като 

храната се приготвя в ОДЗ, с. Хайредин. До 22.10.2010 г. учениците на целодневна организация 

от ОУ „Св. Св. Кирил и Методий” и ОУ „Горан Червеняшки” не се хранят в училището, 

обядват в къщи и се връщат на училище. Създадена е организация от 25.10.2010г. да се 

хранят всички обхванати в целодневна организация – това са 77 ученика, като храната се 

приготвя в ОДЗ, с. Хайредин и ще се транспортира. Учениците на целодневна организация от 

ОУ „Св. Св. Кирил и Методий” и ОУ „Горан Червеняшки” ще се хранят в пригодени класни 

стаи за столово хранене. Снабдяването с хранителни продукти ще се извършва 

централизирано, чрез общината. Приготвянето на храната и транспортирането й до 

училищата се организира от община Хайредин. За успешното реализиране на целодневната 

организация предстоят още ремонтни дейности и дооборудване на помещенията за 

целодневна организация на учебния ден, за да отговарят  на изискванията, както и за 

създаване на по-благоприятни условия за учениците, обхванати в целодневна организация. 

След направените изказвания по тази точка от дневния ред г – н В. Александров – 

Председател на ОбС постави точка 6 от дневния ред на гласуване и съвета взе 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 368 

1.Общински съвет-Хайредин, приема информацията за въвеждане на 

целодневната организация на обучение в община Хайредин, като изразява 

удовлетвореност от създадената организация за реализиране на ПМС № 168 от 

07.09.2010 г. от директорите – г-жа Мариянка Вичева, г-жа Галя Панчева, г-жа 



 12 

Анни Цветкова, като отчита съдействието на г-жа Силвия Крумова, директор на 

ОДЗ, с. Хайредин и на община Хайредин. 

2.  Общински съвет-Хайредин, изразява сериозна загриженост за 11-те ученика  в І 

клас, при ОУ „Христо Ботев”, с. Манастирище, които не са обхванати в 

целодневна организация на учебния ден и възлага на общинска администрация да 

окаже необходимото съдействие за въвеждане на целодневна организация на 

обучение в ОУ „ Христо Ботев” с.Манастирище за новата 2010/2011г., учебна 

година. 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-  12 

                                                                            “ПРОТИВ”   –       НЯМА  

                                                                            “ВЪЗД.СЕ”   -            1 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин обяви почивка от 

12.00 ч., до 12.15.ч., след което ОбС възобнови своята работа до изчерпване на 

дневния ред. 

 

По т. 7. Докладни 
По т. 7.1 от дневния ред:  Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин,   

                                              относно: Промяна и допълнение на решение № 126, Протокол № 12   

                                              14.08.2008 г., кандидатстване и реконструкция на ДСХ – Хайредин,   

                                              за безвъзмездна финансова помощ по мярка „ Основни услуги на   

                                              населението  и икономиката в селските райони”. 

 

 

                  При разглеждането на тази точка от дневния ред г – н Цветомир Кръстев 

– общински съветник – отсъства. 
 

                    Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: С Решение № 126, 

Протокол № 12/14.08.2008 г., ОбС одобри предложението на кмета на общината да изготви 

проект и да се кандидатства по програма ФАР за ремонт и реконструкция на ДСХ за 

безвъзмездно финансиране „Бюджетна линия ВG 2006/018 – 

343.0101”деинституционализация посредством предоставяне на услуги в общността за 

рискови групи”.Общината е кандидатствала по тази програма, но не е одобрена. Като се има 

впредвид състоянието на ДСХ, където в момента домуват 90 човека и необходимостта от 

ремонт и реконструкция с цел подобряване на условията на домуващите и домът да отговаря 

на новите изисквания. В докладната на кмета на общината е представен проект за решение, 

с което да се допълни вече взетото решение през 2008 г. 

            Г – н В. Александров предостави думата на председателите на ПК. След като 

всички единодушно изказаха мнение, че тази докладна е разглеждана на постоянните 

комисии и предлагат на ОбС да бъде подкрепена г –н Александров постави точката на 

гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 369 
1.ОбС Хайредин на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА предоставя сградата 

общинска собственост находяща се в квартал 54 по плана на с. Хайредин, обл. Враца по 

настоящем използвана за „ Дом за стари хора”, за целите на Проекта „ Достоен живот за 

възрастните хора” по условията и реда за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ по мярка „ Основни услуги на населението и икономиката в селските райони” от 

Програмата за развитие на селските райони за периода 2007 – 2013 г. Сградата се 

предоставя за целите на Проекта, като се разработва Проект за реконструкция на дома с 

подобряване на битовите услуги на домуващите и подобряване условията на живот. 
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2. Проектното предложение е в пълно съответствие с Плана за развитие на община 

Хайредин, за периода 2007 – 2013 г. 

Планът съдържа: пакет от Проекти, които отразява нуждите заложени в приоритетите и 

мерките за развитие на общината, като същевременно се съобразява с реалистичните 

възможности за изпълнението им през текущия планов период. В рамките на Приоритет 

№ 5 „Подобряване на качеството на жизнена среда и условията на живот” Цел № 2 „ 

Развитие и благоустройство на средата за обитаване, труд и отдих” Мярка № 2. 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-  11 

                                                                            “ПРОТИВ”   –       НЯМА  

                                                                            “ВЪЗД.СЕ”   -            1 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

При гласуването на тази точка от дневния ред г  -н Цветомир Кръстев – отсъства. 

По т.7.2 от дневния ред   Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин,   

                                             относно: Сключване на договори за наем на помещения – общинска   

                                             собственост, със сдруженията, осъществяващи обученията на   

                                             безработни по Оперативната програма „ Развитие” – „ Нов Избор”. 

 

            Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на 

Радослав Стойков – кмет на община Хайредин.  

           Радослав Стойков – кмет на община Хайредин: Уважаеми дами и господа 

общински съветници, 

 В момента в Община Хайредин се реализират проекти по Оперативна програма 

“Развитие”-“Нов избор”, по които ще се обучават 70 броя безработни лица. За 

провеждането на тези обучителни курсове са необходими помещения. В тази връзка 

предлагам на вниманието Ви докладна – записка и проект за  решение. 

             Думата бе предоставена и на Председателите на ПК, които единодушна 

подкрепиха предложението за решение. 

             Г – н В. Александров постави точка 7.2 от дневния ред на гласуване и 

съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 370 

1. Общински съвет Хайредин, на основание чл.21 от Наредба №5 на ОбС-

Хайредин, приета с Решение №350 от 27.09.2010г., упълномощава Кмета на 

Общината да сключи договори за наем на помещения – общинска собственост, със 

сдруженията, осъществяващи обученията на безработни по Оперативна програма 

“Развитие” – “Нов Избор”, както следва:  

- за ползване Заседателната зала на Общинска администрация Хайредин; 

- за ползване на помещения от бившето “Ученическо общежитие”-

с.Хайредин; 

- за ползване на Заседателната зала на Общински съвет Хайредин; 

- за ползване на Ритуалната зала на Общината. 

2. Размерът на наема е 1лв./кв.м. за месец, съгласно “Тарифата за определяне на 

началния размер на месечния наем за 1кв.м. при предоставяне на помещения, 

терени и места, собственост на Община Хайредин”. 

3.Срок на договорите за наем – до приключване на обучителните курсове.” 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-  12 

                                                                            “ПРОТИВ”   –       НЯМА  

                                                                            “ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
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При гласуването на тази точка от дневния ред г  -н Цветомир Кръстев – отсъства. 

 

По т.7.3 от дневния ред: Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин,   

                                             относно: Провеждане процедура – търг с явно наддаване за отдаване   

                                             под наем на част от третия етаж на бившето „ Ученическо   

                                            общежитие- с. Хайредин” – публична общинска собственост. 

 

                   Г  -н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Във връзка с 

увеличаване приходите на Общината предлагам да се проведе процедура – търг с явно 

наддаване за отдаване под наем на част от третия етаж на бившето “Ученическо 

общежитие-с.Хайредин”-публична общинска собственост, поради което кмета на 

общината внася тази докладна. 
                Председателите на Постоянни комисии също изразиха своето единодушна мнение, 

като обясниха, че тази докладна е разглеждана в комисиите и предлагат ОбС да бъде 

подкрепена.  

                 Г – н В. Александров постави точка 7.3 от дневния  ред на гласуване и съвета 

взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 371 

1.Общински съвет Хайредин, на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.14, ал.7 

от ЗОС упълномощава Кмета на Общината да проведе търг с явно наддаване за 

отдаване под наем за срок от 1 година на част от третия етаж на бившето 

“Ученическо общежитие-с.Хайредин”-публична общинска собственост, съгласно 

изискванията на Наредба №5 на ОбС-Хайредин, приета с Решение 

№350/17.09.2010г.  

2.Общински съвет Хайредин, определя начален тръжен месечен наем в размер на 

2,50лв /кв.м., съгласно “Тарифата за определяне на началния размер на месечния 

наем за 1кв.м. при предоставяне на помещения, терени и места, собственост на 

Община Хайредин” 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-  13 

                                                                            “ПРОТИВ”   –       НЯМА  

                                                                            “ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
По т.7.4. от дневния ред:  Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин,   

                                              относно: Промяна и допълнение на решение № 123, Протокол № 12   

                                              от 14.08.2008 г., за кандидатстване пред МРРБ за финансиране   

                                              реализацията на проект „Предпазна подпорна стена за укрепване на   

                                              левия бряг на р. Огоста в границите на с. Хайредин”. 

 

               Г – н Александров предостави думата на председателите на постоянни комисии, 

за мнение и становище. 

              Председателите на ПК при ОбС изказаха своето мнение, че подкрепят така 

представената докладна записка от кмета на община Хайредин и предлагат да се даде 

положително становище. 

              Г – н В. Александров предостави думата на г – н Радослав Стойков – кмет на 

община Хайредин. 

              Г –н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин: Уважаеми госпожи и господа 

Общински съветници, с Решение №123 от Протокол № 12 от 14.08.2008г. Вие сте дали 

съгласие Община Хайредин за кандидатства пред МРРБ за финансиране реализацията на  

проект „ Предпазна подпорна стена за укрепване на левия бряг на р. Огоста в границите на с. 

Хайредин”. Поради факта, че се налага ново кандидатстване със горепосочения проект е 

необходимо допълването на Вашето решение, съгласно изискванията на Оперативна програма 

„Регионално развитие” 2007-2013г. 
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              Г – н Александров постави точката от дневния ред на гласуване и съвета взе 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 372 

1.ОбС – Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и 

дейността на ОбС дава съгласието си и възлага на Кмета на Община Хайредин да 

кандидатства пред МРРБ за финансиране реализацията на обект „Предпазна 

подпорна стена за укрепване на левия бряг на р. Огоста в границите на с. 

Хайредин” по ОП”РР”2007-2013г., Приоритетна ос 4: „Местно развитие и 

сътрудничество”, Схема за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/4.1-

04/2010 – „Подкрепа за дребномащабни мерки за предотвратяване на наводнения 

в 178 малки общини”, като Община Хайредин осигури 5% собствен принос и за 

период не по-малък от 5 години след приключване на проекта не променя 

предназначението на обекта на интервенция. 

                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

                                                                         “ПРОТИВ”   –        НЯМА 

                                                                         “ВЪЗД.СЕ”   -       НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

По т.7.5 от дневния ред: Вносител: Петър Попов – общински съветник, относно:   

                                              Заявление за прекратяване на възнагражденията на  Петър Попов  –   

                                            общински съветник. 

 

                  Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин запозна общинските 

съветници с  заявлението на г – н Петър Попов – общински съветник.  

                 Г – н Васил Александров: Във връзка с предстоящото пенсиониране на г- Н 

Петър Попов – общински съветник, при оформяне на документите за НОИ, е 

необходимо да представи Решение за прекратено заплащане на възнаграждението му 

като общински съветник. В тази връзка на Вашето внимание е представил документ, 

които е разгледан на ПК. В тази насока е необходимо да бъдат взети две решения, а 

именно: прекратява изплащането на възнаграждение на Петър Попов – общински 

съветник, считано от 29.10.2010 г. Възстановява изплащането на възнаграждението  

считано от 04.11.2010 г. 

                 След като нямаше други общински съветници, които да вземат 

отношение по тази точка от дневния ред г – н В. Александров я подложи на 

гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 373  

1.ОбС Хайредин, съгласно чл. 21, ал. 3 и чл. 34 от ЗМСМА и във връзка с 

пенсионирането на Петър Борисов Попов, прекратява изплащането на 

възнаграждението му на общинския съветник, считано от 29.10.2010 г. 

 
ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   12 

                                                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА     

                                                “ВЪЗД.СЕ”   -    НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

Г- н Петър Попов – общински съветник не гласува. 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 374 

 



 16 

1.ОбС Хайредин, съгласно чл. 21, ал. 3 и чл. 34 от ЗМСМА и във връзка с Решение 

№ 373/28.10.2010 г., на Петър Борисов  Попов, възстановява  изплащането на 

възнаграждението на общинския съветник Петър Борисов Попов, считано от 

04.11.2010 г. 

 
ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   12 

                                                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА     

                                                “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

Г- н Петър Попов – общински съветник не гласува. 
 

По т.7.6 от дневния ред:  Вносител: Радослав Стойков – кмет на община Хайредин,  

                                              относно: Инвестиционно предложение от „ Интерфиш – Хайредин   

                                              ЕООД”, за закупуване на част от имот намиращ се в УПИ I кв., 36 с   

                                              площ от 12 000 кв., м. новообразуван съгласно заповед №   

                                              185/04.04.2008 г., на община Хайредин за строителство на завод за   

                                              риба и рибни продукти. 

 

                По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС, предостави 

думата на общинските съветници.  

               Отношение по тази точка от дневния ред взеха г – н Будьони Замфиров – 

Председател на ПК по „ ТСУ” и г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ 

БиФ”.  

                Г – н Замфиров – отбележи, че тази докладна не е разглеждана в ПК по „ ТСУ” 

комисията изисква пояснение от кмета на общината. 

                Г – н Николай Кожухарски – изрази мнение, че е необходимо да бъдат защитени 

интересите на община Хайредин и на ОбС и предложи да бъде предоставена думата на  г – н 

Радослав Стойков – кмет на община Хайредин. 

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г – н 

Стойков. 

               Г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин: С Решение № 77 от Протокол 

№ 8 от 21.04.2008 г., Вие сте дали съгласие община Хайредин, представляване от кмета на 

община Хайредин да сключи договор за учредяване право на строеж с фирма „ НОВА 

ЕНЕРГИЯ” ООД – гр. Враца, представлявана от ТОТКО ЦВЕТАНОВ ЯНЧЕВ върху следния 

имот ЧОС, а именно: незастроен УПИ I / първи/, в км. 36 / тридесет и шести /, с площ от 12 000 

кв. м. / дванадесет хиляди квадратни метра / - новообразуван имот, за сумата от 20 900 лв., / 

двадесет хиляди и деветстотин лева/, внесени изцяло по банковата сметка на община Хайредин. 

Фирмата се задължава в срок от пет години от датата на сключване на договора да построи 

производствени обекти по одобрен архитектурен проект съгласна ЗУТ. Фирма „ НОВА 

ЕНЕРГИЯ” ООД гр. Враца, чрез Тотко Янчев е подала заявление в Агенцията по вписванията 

за промяна на обстоятелствата  и с Удостоверение изх. № 20100729100226 от 29.07.2010 г., е 

регистрирана фирма „ ИНТЕРФИШ – ХАЙРЕДИН”ООД със седалище и адрес на управление : 

с. Хайредин, ул. „ Георги Димитров” № 92, с предмет на дейност: рибовъдство и преработка на 

риба и рибни продукти, търговия в страната и чужбина и т.н.Фирмата ще кандидатства пред 

МЗХ по оперативна програма „ Риба и аквакултури”, финансирането ще послужи за 

изграждането на предприятие за преработка на риба. Община Хайредин е възложила на 

лицензиран  от Агенцията за приватизация оценител на недвижими имоти – инж. Цецка 

Ангелова Ценова да изготви експертна оценка, с която да се определи справедлива пазарна 

стойност на недвижим имот  - не застоен урегулиран поземлен имот, представляващ УПИ I, пл., 

№ 2196, кв.36, по регулационният план на с. Хайредин, обл. Враца. Съгласно представения 

доклад за изготвяне на експертна оценка с цел определяне на пазарната стойност на 

горецитирания обект са определени следните стойности: стойност на земята: 24 000.00 лв., 

стойност на правото на строеж: 20 900.00 лв., за доплащане 3 100 00 лв. Във връзка с това 
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инвестиционно намерение съм представил на вниманието Ви и докладната записка с всички 

необходими документи и моля за Вашето решение. 

             След направените разяснения по тази докладна г – н В. Александров постави точка 

7.6 от дневния ред на гласуване и съвета взе 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 375 

 

1. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на 

ОбС, чл. 35, ал. 1 от ЗОС и чл. 35, ал. 1 от Наредба № 5 за Придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество приема инвестиционното предложение на „ 

ИНТЕРФИШ – ХАЙРЕДИН” ЕООД с. ХАЙРЕДИН / приемник на пасивите и активите 

фирма „ НОВА ЕНЕРГИЯ ООД” гр. Враца съгласно удостоверение № 20100729100226 от 

20.09.2010 на Агенцията по вписванията и Протокол № 2 от 28.05.2010 г., т. 2 и т. 4 от 

дневния ред на общото събрание на съдружниците – собственици на дружества с 

ограничена отговорност „ НОВА ЕНЕРГИЯ” гр. Враца/ и становището на кмета на 

общината за продажба на част от имот намиращ се в УПИ I , план 2196, кв. 36, с площ от 

12 000 кв. м., намиращ се в регулацията на с. Хайредин определен с Решение № 70 от 

31.03.2008 г., и Решение № 77 от 21.04.2008 г., на ОбС Хайредин за строителството на завод 

за преработка на риба и рибни продукти. Продажбата да се извърши съгласна чл. 35, ал. 1 

от ЗОС чрез провеждане на конкурс, като общинска администрация да разработи 

конкретни изисквания към участниците в конкурса с цел запазване предмета на  дейност 

на терена. 

2.ОбС Хайредин приема доклада за изготвяне на експертна оценка с цел определяне на 

пазарната стойност на обект: незастроен урегулиран поземлен имот представляващ УПИ 

I, план 2196, кв. 36 по регулационния план на с. Хайредин, обл., Враца. 

3.ОбС Хайредин възлага на кмета на общината преди подписване на договора между 

община Хайредин и спечелилия конкурса за продажба на част от поземлен имот 

представляващ УПИ I, план 2196, кв. 36, по регулационния план с. Хайредин да запознае 

ОбС с клаузите на договора. 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   12 

                                                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА     

                                         “ВЪЗД.СЕ”   -       1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

 По т. 8 от дневния ред:  Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и   

                                                 погребение за месец   октомври  на 2010 г. 

 

 

                По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС 

Хайредин предостави думата на г – жа Искра Иванова Гиздова   –   Председател на ПК по 

„Социални дейности”. 

                Г –жа Искра Иванова Гиздова- Председател на  ПК по « Социални дейности»  

прочете одобрените молби  на социално слаби граждани от общината за лечение и 

погребение от ПК за  месец   октомври  на  2010 г. 

 
              - Божидар  Димитров Христов   – от с. Манастирище,  ПК по « Социални дейности» 

предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 40.00 лева ;- за погребение 

               - Павлина Иванова Иванова  – от с. Михайлово, ПК по « Социални дейности» предлага 

да бъде одобрена сумата в размер на 40.00 лв.;- за погребение; 

             - Васил Кръстев Славейков – от с. Хайредин, ПК по « Социални дейности», предлага да 

бъде отвърдена сумата в размер на 50.00 лв., - за погребение. 
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           Г – н В. Александров – Председател на ОбС предложи  общински съвет Хайредин да 

гласува така предложените и одобрени молби от ПК по „социални дейности” и съвета взе  

РЕШЕНИЕ 

№ 376 
1.ОбС Хайредин, одобрява предложените от ПК по «Социални дейности» молби за 

помощи на социално слаби граждани от общината за месец   октомври  на  2010 г, както 

следва: 

 

             - Божидар  Димитров Христов   – от с. Манастирище, ОбС Хайредин одобрява 

сумата от 40.00 лева ;- за погребение 

               - Павлина Иванова Иванова  – от с. Михайлово, ОбС Хайредин одобрява  сумата в 

размер на 40.00 лв.;- за погребение; 

              - Васил Кръстев Славейков – от с. Хайредин, ОбС  одобрява  сумата в размер на 

50.00 лв., - за погребение. 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-   13 

                                                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА     

                                                “ВЪЗД.СЕ”   -    НЯМЯ 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

По т.9 от дневния ред:  Питания, изказвания и предложения на граждани   

 
                                         
              По тази точка от дневния ред думата бе предоставена на Радослав Тодоров Стойков – 

кмет на община Хайредин. Към него бяха отправени доста въпроси от общинските съветници 

на заседанието на ОбС през месец септември 2010  г., на които той даде отговор.  

                 

               Г – н Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин, информира всички 

присъстващи на заседанието, че по случай денят на община Хайредин ще се проведат  

увеселителни мероприятие, концерт от самодейните състави при читалище „ Просвета с. 

Хайредин, читалище „ Светлина „с. Манастирище, читалище „ Съзнание” с. Михайлово и 

читалище с. Рогозен, ще има и изложба на декоративни птици от различни краища на България.  

Тържеството ще продължи с тържествено откриване на отсечката с. Хайредин – с. Ботево  и 

кулинарна изложба в с. Рогозен. Гости на община Хайредин ще бъдат самодейни състави от 

община Румъния. 

             Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Тук е мястото ние като 

общински съветници да изкажем публична благодарност на Областният управител, за 

оказаното съдействие при изпълнение на ремонтните дейности на  третокласния пътя с. 

Лехчево,с. Михайлово, с. Хайредин, с. Крива бара. 

 

             След като нямаше повече въпроси от страна на общинските съветници г – 

н Александров – Председател на ОбС закри заседанието. 

 

 

           Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 13.00 ч. 

 

 

 

Техн. сътрудник:………………...                          ПРЕДСЕДАТЕЛ :…………….…….. 

                              / Д. Димитрова /                         ОбС-Хайредин    / В.Александров/  

 
 


